
 Ledarmöte  flick/dam  sektionen  29/5-2024 

 Närvarande 
 Dam  -  Daniel  Baronowsky 
 F09/10/11  -  Oskar  Sörman 
 F12  -  Daniel  Baronowsky,  Therese  Karlsson 
 F13/14  -  Magnus  Bording 
 F15/16  - 
 F17  -  Robert  Magnusson 
 F18  - 
 F19  - 
 Sekreterare  -  Erik  Lek 

 Headlines 
 -  Jämställdhetsbarometern  gav 

 -  Svaga  betyg  på  lika  möjligheter  för  seniorer,  och  inkluderande  jargong 
 -  Goda  betyg  på  Barnlagen,  ekonomiska  resurser,  och  utbildning 

 -  För  att  öka  föreningskänslan  kan  vi 
 -  Öka  flicklagsnärvaron  på  Damlagets  matcher 
 -  Möjliggöra  för  damlagsspelare  att  delta  på  några  flicklagsträningar 
 -  Åka  gemensamt  på  cup  med  flicklagen  alternativt  köra  ett  övernattningsläger 

 på  Vallen  där  flicklaget  varvar  egna  träningar/matcher  med  gemensamma 
 -  Vi  behöver  se  över  behovet  av  att  komplettera  de  vita  matchtröjorna  med  exempelvis 

 Sport-BH 
 -  I  nuläget  är  inte  tillfället  för  att  försöka  mixa  flickor  och  pojkar,  intresset  ser  inte  riktigt 

 ut  att  finnas  där 
 -  Oro  inför  nästkommande  säsong  med  lagsammansättningar  framförallt  bland  de 

 äldre  lagen.  Kommer  vi  ha  tillräckligt  med  spelare  för  att  skapa  möjligheter  för  alla 
 spelare  som  vill  spela 

 -  Erik  Lek  kikar  på  vilka  förutsättningar  som  finns  för  att  samarbeta  med  andra 
 föreningar  för  våra  spelare  som  är  mest  ambitiösa  och  intresserade 



 Förra  mötet  var  hösten  2022 
 Det  hade  2  delar,  en  långsiktig  del  som  sammanfattas  här  och  en  kortsiktig  om  hur  de 
 specifika  lagen  skulle  agera  inför  säsongen  2023  och  därför  inte  behöver  behandlas  vidare 
 här. 

 Vi  började  med  att  reflektera  över  SISUs  enkät  för  hur  jämställd  vi  är  som  förening 
 -  Lika  möjligheter: 

 -  I  barnlagen  har  vi  nog  ganska  lika  möjligheter 
 -  F12  ansåg  sig  förfördelade  under  konstgräs  säsongen,  en  viss  del 

 handlade  om  sättet  som  föreningsutvecklaren  “löste”  en  olöslig 
 situation  och  kommunicerade  på  ett  sätt  som  inte  uppfattades,  medan 
 en  annan  del  handlar  om  att  lag  tog  sig  fördelar  som  de  kanske,  eller 
 kanske  inte  hade  rätt  till.  Avslutningsvis  handlar  det  också  om  att  olika 
 lag  hade  olika  information  om  hur  planfördelningen  gick  till 

 -  Tidigare  ledarmöte  har  givit  uppdrag  till  föreningsutvecklaren 
 att  komma  med  tydliga  regler  inför  konstgrässäsongen  vilket 
 kommer  presenteras  vid  ledarmöte  för  samtliga  ledare 

 -  I  seniorlagen  däremot  är  skillnaderna  stora: 
 -  Omklädningsrum 
 -  Organisation  kring  matcherna 

 -  Att  vi  jobbar  aktivt  med  att  ha  lika  många  kvinnliga  som  manliga  ledare 
 -  F09/10/11  som  har  1  kvinna  och  3  män  i  ledarstaben  har  frågat  föräldrarna 

 varje  år  och  önskat  fler  kvinnor 
 -  F12  har  2  kvinnor  och  3  män 
 -  F13/14  har  2  män  och  1  kvinna  samt  ytterligare  en  som  hjälper  till  om  det 

 behövs 
 -  F17  har  1  kvinna  och  2  män  som  det  funkar  fint  med  just  nu 
 -  P12  har  just  fått  in  2  kvinnliga  ledare  så  där  blev  det  jämställt  efter  att  tidigare 

 varit  mestadels  män 
 -  Från  föreningens  håll  försöker  vi  uppmuntra  kvinnor  att  gå  med  som  ledare  i 

 de  olika  lagen.  Vi  har  en  tydlig  fördelning  där  kvinnor  oftare  är  lagföräldrar 
 medan  män  oftare  är  tränare 



 -  En  fundering  som  togs  upp  i  detta  var  ifall  flicklag  hade  svårare  att  få  föräldrar 
 att  ställa  upp  med  saker  kring  laget 

 -  Här  var  ledarnas  upplevelse  lite  olika  så  diskussionen  mynnade  nog  ut 
 i  att  det  kanske  inte  i  första  hand  är  barnens  kön  som  spelar  roll.  Men 
 frågan  är  väl  värd  att  ta  med  vidare  och  undersöka  så  det  inte  heller  är 
 fallet… 

 -  Lika  utbildning 
 -  Det  är  lite  svårt  att  jämföra  mellan  killar  och  tjejer  här,  men  från  ledarna  som 

 var  på  plats  så  hade  de  flesta  SvFF  D.  De  kände  också  att  de  fick  reda  på 
 olika  alternativ  för  vidareutbildning  som  fanns 

 -  Träningstiderna 
 -  Dam  och  Herr  tränar  såpass  sent  och  de  samarbetar  också  med  varandra  för 

 att  hitta  bästa  lösningen  för  deras  träningar  så  där  går  det  fint 
 -  Barnlagen  verkar  vara  OK  förutom  att  F12  hamnat  i  kläm  i  vintras  enligt 

 tidigare  kommentar 
 -  Ekonomiska  resurser 

 -  Barnlagen  samlar  ju  in  pengar  till  sina  lagkassor  och  har  därför  samma 
 förutsättningar 

 -  Damlaget  har  mer  att  röra  sig  med  än  Herrlaget  i  år  pga  tidigare  kapital,  detta 
 har  givit  möjlighet  att  exempelvis  ge  Damspelare  skor,  samt  reseersättning 
 vid  behov.  Laget  har  också  varit  på  träningsläger,  så  de  ekonomiska 
 resurserna  har  varit  goda 

 -  Inkluderande  Jargong 
 -  Här  har  vi  ju  tyvärr  lite  att  jobba  med 

 -  Många  flicklagsspelare  vill  ju  inte  göra  aktiviteter  tillsammans  med 
 pojkarna  vilket  är  huvudorsaken  till  att  vi  inte  har  mixade  lag 

 -  Åtminstone  2  av  Damlagets  matcher  har  störts  av  störande 
 pojkungdomar  som  egentligen  endast  varit  på  plats  för  att  just  störa. 
 Personer  runt  laget  har  försökt  att  organisera  för  att  ha  matchvärdar, 
 men  det  är  inte  alltid  vi  har  lyckats  fullt  ut 

 -  Vi  behöver  dels  säkerställa  att  det  finns  en  organisation  kring 
 hemmamatcherna 

 -  Dels  behöver  vi  kunna  vara  tydliga  med  att  vi  inte  accepterar 
 ett  störande  beteende  på  våra  matcher  från  publiken 

 -  Dels  så  kanske  vi  behöver  samarbeta  med  personalen  från 
 Fritidsgården  för  att  avvärja  detta,  då  deras  ungdomar  också 
 varit  med  bland  de  som  stör 

 Flickdag  på  Vallen  HT2024? 
 -  I  diskussionen  var  vi  nog  ganska  nöjda  med  de  aktiviteter  vi  redan  har 
 -  Vi  skulle  istället  kunna  öka  närvaron  av  flicklag  vid  Damlagets  matcher 

 -  Kanske  skulle  tjejerna  kunna  få  göra  någon  aktivitet  i  samband  med  matchen 
 -  De  små  tjejlagen  kanske  kan  spela  en  minimatch  i  halvlek  för  exempel 

 -  Det  är  dock  också  bra  att  pojklagen  får  komma  och  vara  bollpojkar  på 
 Damlagets  matcher  också,  på  så  sätt  blir  vi  mer  1  förening,  men 
 flickorna  skulle  kunna  göra  andra  saker  i  samband  med  matchen 

 -  Utöver  att  flicklagen  kommer  till  Damlagets  matcher  vore  det  kanonbra  om 
 Damlagsspelare  skulle  vilja  komma  på  någon  av  flicklagens  träningar  för  att 



 ge  spelarna  extra  peppning  -  särskilt  om  de  sedan  kan  få  se  seniorerna  spela 
 sin  match  på  helgen 

 Material/Utrustning  för  flickors  välmående 
 -  Att  vi  har  vita  dräkter  där  det  finns  frågetecken  kring  hur  man  ser  igenom  vid  regnigt 

 väder,  kanske  inte  var  helt  genomtänkt 
 -  Som  tur  var  är  shortsen  tillräckligt  mörka  för  att  det  ska  kännas  OK 
 -  Detta  med  tröjorna  bör  vi  i  föreningen  undersöka  så  att  det  känns  OK  för 

 tjejerna  som  spelar,  kanske  finns  det  exempelvis  möjlighet  att  komplettera 
 med  matchande  sport-BH? 

 -  Sedan  behöver  föreningen  mer  material  som  helhet, 
 -  Ibland  är  det  tomt  på  lagret  när  lag  kommer  och  tränar 

 -  Vore  det  kanske  bättre  att  ha  “eget”  material? 
 -  När  så  många  3v3-lag  tränar  samtidigt  på  torsdagar  finns  det  inte  Popup  mål 

 till  alla,  vilket  är  lite  tråkigt  för  spelarna 
 -  På  ledarmöte  i  vintras  var  uppfattningen  också  att  det  beslutades  att  vi 

 skulle  köpa  in  Bazooka-mål,  men  där  har  det  inte  hänt  någonting 
 -  Målen  som  står  kvar  på  Konstgräset  kanske  kan  köras  ner  på  naturgräset 

 eftersom  de  flesta  lagen  nu  tränar  där 

 Flicklags  cup  2025? 
 -  Det  har  framkommit  ett  önskemål  om  en  övernattningscup  som  flicksektionen  åker  på 

 tillsammans  för  att  öka  föreningskänslan  där  tjejerna  kan  heja  på  varandra 
 -  Det  hade  nog  varit  roligt  för  tjejerna  att  få  göra  någonting  tillsammans 
 -  Samtidigt  är  ju  också  den  interna  lagsammanhållningen  viktig  att  bygga  när 

 laget  är  iväg  på  cup,  men  det  ena  behöver  ju  inte  utesluta  det  andra,  så  om 
 föreningen  åker  iväg  på  samma  cup  kan  man  ju  antingen  teambonda  under 
 den  cupen  också  eller  även  åka  på  en  annan  cup 

 -  För  5v5-lag  kanske  det  inte  funkar  så  bra  med  övernattningscup,  det  kanske 
 dock  finns  andra  alternativ  som  att  spela  Oddebollen  eller  Färgelanda  där  de 
 som  vill  kan  åka  hem 

 -  Ett  motförslag  kom  fram  på  mötet  att  ifall  det  inte  är  möjligt  (det  krävs  ju  en  del 
 logistik  och  ekonomi)  med  en  gemensam  cup  så  kanske  vi  skulle  kunna  organisera 
 en  träningshelg  på  vallen.  Träningsläger  med  frivillig  övernattning  för  samtliga 
 flicklag,  där  man  kan  varva  lagmässiga  aktiviteter  med  aktiviteter  över  lag  gränserna 

 Arbete  för  att  kunna  göra  mer  saker  tillsammans  med  killarna 
 -  I  nuläget  var  känslan  i  diskussionen  på  mötet  att  intresset  för  att  göra  fler  aktiviteter 

 med  både  tjejer  och  killar  är  ganska  lågt.  Flera  av  ledarna  uttryckte  att  deras  flickor 
 troligtvis  inte  skulle  uppskatta  att  göra  mer  saker  med  killarna  (F12  var  undantaget 
 där  spelarna  sagt  att  de  skulle  vilja  prova  att  spela  mot  killarna,  något  som  kanske 
 inte  nödvändigtvis  är  en  bra  idé) 

 -  Vi  gick  därför  inte  vidare  med  punkten  om  vad  vi  som  förening  behöver  göra 
 för  att  göra  det  roligare  för  tjejerna  att  göra  gemensamma  saker  med  killarna 



 Fortsatt  ökning  av  spelare 
 -  Vad  gör  vi  för  att  öka  antalet  spelare  i  våra  lag? 

 -  F09/10/11  kommer  åka  på  Skadevi  Cup  här  i  sommar  och  har  även  pratat  om 
 att  åka  på  en  större  cup  nästa  år,  så  som  Dale  Carlia,  detta  för  att  sporra 
 tjejerna  att  fortsätta  spela 

 Lagsamarbeten 
 -  I  nuläget  så  samarbetar  F12  lite  både  med  F13/14  och  F09/10/11  där  spelare  har 

 provat  på  både  i  äldre  och  yngre  lag 
 -  Orosmoln  här  är  dock  inför  nästa  säsong,  vilka  lagkonstellationer  kommer  vi  kunna 

 ha  då?  I  de  äldre  lagen  särskilt  som  en  15-års  gräns  kommer  införas  för  seniorspel: 
 https://aktiva.svenskfotboll.se/nyheter/2023/11/aldersreglering-pa-15-ar-for-seniorspe 
 l/ 

 -  Lagsammansättningar  brukar  i  IFK  gå  till  så  att  lagens  ledare  diskuterar 
 saken  och  bestämmer  vad  de  tror  är  bäst  för  spelarna,  vilket  inte  alltid  går  i 
 linje  med  föreningens  långsiktiga  ambitioner 

 -  I  linje  med  mötesanteckningarna  från  2022  har  barn-  och 
 ungdomsansvarige  redan  rekommenderat  F15/16  att  förbereda  sig 
 under  säsongen  för  att  splittas  nästa  säsong  för  att  kunna  följa 
 spelformerna.  Då  får  också  tjejerna  möjligheten  att  vara  äldst/yngst  vid 
 eventuellt  nya  samarbeten  som  kanske  behöver  uppstå  inom 
 spelformen.  Med  det  sagt,  så  är  det  fortfarande  ledarna  i  laget  som 
 bestämmer  vad  som  passar  bäst  i  deras  läge,  likt  det  varit  med  andra 
 grupper  före  dem 

 -  Det  finns  en  vilja  från  ledare  i  de  äldsta  lagen  att  skapa  ett  U-lag  på 
 Damsidan  för  att  kunna  ge  matchtid  både  till  seniorer  och  ungdomar  som  var 
 för  sig  får  svårt  att  få  ihop  lag.  Den  nya  regeln  kan  dock  göra  detta  svårt  då 
 det  är  troligt  att  de  behöver  spelare  även  yngre  än  15  år. 

 -  Allra  helst  skulle  F09/10/11  vilja  se  att  det  skulle  kunna  finnas  ett  “juniorlag”, 
 ungdomslag  i  spel  11v11  nästa  säsong,  men  ser  inte  riktigt  att  det  kommer 
 finnas  tillräckligt  med  spelare 

 Motivation  för  samtliga  spelare  på  sin  intressenivå 
 -  Denna  punkt  hann  vi  egentligen  inte  diskutera,  men  vi  nämnde  följande  för  att  ge 

 stimulans  till  spelare  med  hög  intressenivå: 
 -  Enstaka  tjejer  kanske  vill  prova  träna  extra  med  pojklagen 
 -  Skulle  det  kanske  finnas  möjlighet  till  att  hålla  extraträningar,  antingen  för  alla, 

 för  endast  tjejer,  eller  kanske  inte  en  spelform 
 -  Det  kanske  skulle  kunna  finnas  utrymme  att  samarbeta  med  andra  föreningar 

 -  I  Sverige  finns  väl  egentligen  endast  nära  utbyte  med  Grebbestad 
 vilket  barn-  och  ungdomsansvarig  vänligt  med  bestämt  avråder  pga 
 föreningskulturen  som  råder  i  den  föreningen 

 -  I  Norge  borde  det  både  finnas  fler,  större  och  närmare 
 samarbetspartners.  Erik  Lek  tar  med  sig  frågan  och  ser  vilka 
 möjligheter  vi  har  och  vad  det  finns  för  möjliga  medparter 

https://aktiva.svenskfotboll.se/nyheter/2023/11/aldersreglering-pa-15-ar-for-seniorspel/
https://aktiva.svenskfotboll.se/nyheter/2023/11/aldersreglering-pa-15-ar-for-seniorspel/


 Föreningen  tackar  alla  som  medverkade  till  dagens  möte.  Vi  hoppas  att  ni  som  var  med 
 känner  att  det  gav  er  någonting  samt  att  våra  diskussioner  kan  bidra  till  att  stärka  föreningen 
 här  framöver! 

 Tack 


